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Inhoud

Deadlines
We hebben er allemaal mee te maken, ons hele leven lang: deadlines. 
Maar waar komt die term eigenlijk vandaan? Volgens Wikipedia (dus dan 
moet het wel kloppen!) is dat woord halverwege de 19e eeuw gebruikt 
tijdens de Amerikaanse Burgeroorlog. In een gevangenis werd een lijn 
getrokken. Wanneer een gevangene ook maar één voet over die lijn zou 
zetten werd hij zonder pardon doodgeschoten: dus letterlijk een lijn des 
doods of een ‘deadline’. Later kreeg deze term de betekenis van een 
tijdslimiet waarbinnen een specifiek karwei klaar moet zijn.

Zoals gezegd hebben we ons hele leven te maken met deze deadlines. 
Baby’s moeten binnen een bepaalde tijd slapen, eten, lopen en een aan-
tal handelingen kunnen uitvoeren. De peuters moeten zindelijk worden, 
leren praten, zelfstandig eten en ga zo maar door. Scholieren hebben 
proefwerken, werkstukken, tentamens en examens die voor een afge-
sproken datum klaar moeten zijn. Heb je een baan loop je regelmatig 
tegen de deadlines aan maar ook thuis ontkom je er niet aan. De was 
moet op tijd schoon de kast in, het eten moet op tafel en ga zo maar 
door. We komen er niet onderuit.

Iedereen gaat anders om met deze beruchte deadline. De een verstijft 
helemaal van zo’n tijdslimiet zodat er juist helemaal niets meer uit zijn 
handen komt. Terwijl een ander juist helemaal opfleurt en juist het beste 
werk neerzet onder tijdsdruk. Gelukkig is ieder mens uniek.

Onze correspondenten, de redactie en de bezorgers hebben ook deze 
keer weer allemaal hun deadline gehaald zodat er opnieuw een mooi 
blad met prachtige en unieke verhalen bij u in de bus is gegooid. Ove-
rigens is er voor u als lezer geen deadline, u mag De Uitstraling lezen 
wanneer het u uitkomt én in uw eigen tempo.

Wij wensen u veel leesplezier,
De redactie
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Herinneringen

Onlangs vroeg iemand mijn diaprojector te leen.  
Na even zoeken vond ik ‘m. Helaas was ie kapot.  
Dat deed me denken aan de twee koffers dia’s op mijn 
zolder. Gekregen van mijn tante. Heel veel dia’s met 
mensen waarvan ik geen idee heb wie het zijn. Le-
den van een blaaskapel of carnavalsvereniging in Den 
Bosch. Afbeeldingen van mariniers, waar mijn oom er 
één van was. Prachtige plaatjes van hun tuintje vol 
tulpen, waaruit blijkt dat ze daar heel trots op waren. 

Tijd om ze maar eens uit te zoeken. Zelf een diapro-
jector geleend en een paar avonden op de witte muur 
kijken, welke dia’s weg kunnen en op welke mensen 
staan, die ik ken. Heel bijzonder. Oma en opa. Ooms 
en tantes op feestjes. Hun gezichten zijn nog jong en 
vol plezier. Op dat moment nog geen weet van hoe 
hun leven zal verlopen waarvan zij en ik inmiddels wel 
weet hebben. Maar op het moment van het maken 
van deze dia’s zijn ze nog vol vreugde. Vol van levens-
verwachting. Vol van plannen. Nog onwetend wat de 
toekomst hen brengen zal. 

Ik merk dat het me bezig houdt. De tijd gaat zo snel 
en hoe ouder je wordt, hoe sneller die lijkt te gaan. 
Alleen al van dit jaar is er alweer een kwartaal voor-
bij. Het voelt alsof 2024 voor me uitholt en ik al roe-
pend, ‘wacht, wacht’ er achteraan ren om het bij te 
houden. Ik sorteer de dia’s voor neven en nichten, 
mijn zussen, en de dia’s waar ik op sta, hou ik ook 
apart. Dierbare herinneringen, aan eindeloos lijkende 
zomervakanties op de camping, waar de halve familie 
een stacaravan had. Het plezier, zwemmen, voetballen, 
gezellig samen eten. Naar de disco. 

 
 
Ik kijk even terug op mijn leven. Overwegend leuk. 
Niet elke dag ervaar ik als een compleet feest. Maar 
ik voel me wel heel gezegend met alles en iedereen 
om me heen die me dierbaar is. Met een goede ge-
zondheid, een veilig dak boven mijn hoofd, een warm 
bed en meer dan genoeg te eten. Leven in een land 
zonder oorlog. En als het aan mij ligt, nog tijd genoeg 
om er nog meer leuke herinneringen aan vast te plak-
ken. Denk niet dat leuke dingen meemaken geheel 
eigenbelang is. Het is noodzakelijk als inspiratiebron 
voor mijn columns. Want ervaringen delen en samen 
lol hebben, is leuker dan alleen.

www.milieu112.nl • Habraken 2601 • 5507 TR Veldhoven • 040 205 1 205 

Recycling & inzameling van oude
oliefilters en afgewerkte olie

Ledigen & reinigen olieafscheider
 

Column
Door Thea Houbraken
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Notaris

De ene keer is het leuk. Cliënten kopen een huis, gaan samen-
wonen. Er komen kinderen, de testamenten worden opge-
maakt of aangepast. Een bedrijf wordt omgezet in een besloten 
vennootschap.

De andere keer is het minder leuk. De relatie eindigt en er 
moeten een aantal zaken, waaronder een huis, worden ver-
deeld. De zaken gaan slecht en de aandelen moeten worden 
verkocht of het huis moet worden verkocht omdat de bank 
niet langer kan worden betaald. 

Ook zijn notarissen vaak betrokken bij de afwikkeling van een 
overlijden. Als je een dierbare verliest is dat al heel vervelend 
maar meestal moet er ook nog een aantal formaliteiten wor-
den afgehandeld. 

Vaak is een verklaring van erfrecht nodig: een verklaring van de 
notaris waarin hij verklaart dat iemand is overleden, of er een 
testament is of juist niet, of er kinderen zijn en wie er als erf-
genamen optreden. Banken vragen vaak om een verklaring van 
erfrecht om de tenaamstelling van de bankrekening te kunnen 
wijzigen. Ook kan je de verklaring van erfrecht inschrijven in het 
kadaster om onroerend goed op de naam van de erfgenamen 
te zetten.

Om een verklaring van erfrecht te maken zijn een aantal do-
cumenten nodig: een akte van overlijden, het afschrift van het 
laatste testament, het trouwboekje (indien van toepassing) 
en legitimatie van de vermoedelijke erfgenamen. De notaris 
controleert alle gegevens via de burgerlijke stand (huwelijk/
gescheiden, aantal kinderen), het centraal testamentenregister 
(is het aangeleverde afschrift inderdaad het laatste testament?), 
het huwelijksgoederenregister (zijn er huwelijkse voorwaarden 
opgemaakt?). De erfgenamen dienen ook nog een verklaring 
van aanvaarding te ondertekenen dan wel te laten weten dat ze 
de erfenis niet aanvaarden (er zijn bijvoorbeeld veel schulden) 
of deze zodanig aanvaarden (beneficiair) dat ze niet opdraaien 
voor de schulden.

In veruit de meeste gevallen komen er geen bijzonderheden 
naar boven. De erflater heeft niet meer kinderen dan vermeld 
in het trouwboekje en het afschrift van het meegebrachte tes-
tament is inderdaad het laatste testament. Ik schreef zojuist “In 
veruit de meeste gevallen…”, er zijn dus weleens verrassingen.  

Onlangs was het weer eens zover. Een cliënt komt op kantoor 
voor een verklaring van erfrecht en er is volgens cliënt een tes-
tament gemaakt maar al wel heel lang geleden. Nadere controle 
bij het centraal testamentenregister levert een testament op 
uit de jaren ’80 van de vorige eeuw waarin de cliënt tot enige 
erfgenaam wordt benoemd. “Nou en?” hoor ik u denken daar 
is toch niks mis mee! Nee dat is zo maar de overledene is in 
de tussentijd gehuwd en heeft kinderen. Door het bestaande 
testament zijn die per saldo onterft en gaat alles naar de langst-
levende echtgenoot en als die overlijdt erven de kinderen alles. 
En dat is goed en de kinderen krijgen uiteindelijk alles maar de 
Belastingdienst vindt het ook leuk. De kinderen krijgen in één 
keer veel en daar profiteert de Belastingdienst van: ze halen 
meer erfbelasting binnen.

Moraal: Kijk je testament regelmatig na, is het nog goed of moet 
het worden bijgesteld. Heb je vragen neem dan gerust contact 
op met mijn kantoor, we staan je graag te woord.

Als notaris heb je een veelzijdig beroep. Je bent op veel momenten betrokken bij het leven en 
werk van mensen.

Het vergeten testament…

Door mr. M.G. Rijntjes,
Notariaat Maarten Rijntjes
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Iedereen telt mee
Henk Lepelaars en de broers Gerard en Jos Mijs zijn begaan met het lot van de vogels en dan de 
weidevogels in het bijzonder. Ze hebben er al velen kunnen redden van de ondergang en daar 
kunnen ze best nog wat hulp bij gebruiken.

Weidevogelvereniging

Lieslaarzen, een verrekijker en een redelijke conditie behoren tot de standaarduitrusting van de vogelspotters.  
De drie mannen vertellen enthousiast over hun hobby.

Weidevogels
De weidevogels hebben betere tijden gekend. Henk legt uit waarom: “Vogels zoals de kieviet en de scholekster nes-
telen op de grond. Dankzij de intensieve landbouw wordt het broedgebied niet alleen kleiner maar ook gevaarlijker. 
Omdat boeren tegenwoordig met grote machines het land bewerken zijn ze niet in staat om de nesten te zien. Voordat 
je het weet worden ze dan slachtoffer van de grondbewerking- en zaaimachines.” 

Lopers en kijkers
Jos gaat verder: “Aan het begin van het broedseizoen gaan 
wij, en andere leden van de Weidevogelvereniging, op pad om 
nesten te zoeken. De ‘lopers’ lopen over het veld en wij zijn 
‘kijkers’, we gebruiken zoveel mogelijk een verrekijker om de 
broedplaatsen op te speuren vanaf het pad.” Zodra de mannen 
iets ontdekt hebben, komen ze in actie. Gerard: “We noteren 
de locatie en plaatsen vervolgens een stok in de buurt van het 
nest zodat het goed opvalt.”

Boeren
“De boeren hier in de omgeving zijn zeker begaan met het 
lot van de vogels. We zijn ook erg blij dat we heel goed met 
hen kunnen samenwerken”, dat laatste wordt nog eens extra 
benadrukt door Gerard. Henk vult hem aan: “Zonder de boe-
ren zouden wij ons ‘werk’ niet kunnen doen. Ze waarschuwen 

Door Riny Brandes-van den Dungen

We laten de boeren altijd 
weten waar we nesten 

gevonden hebben en of 
er eieren in liggen
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als ze gaan ploegen of maaien zodat wij in actie kunnen komen.  
Ook veel loonwerkers willen graag hun steentje bijdragen.”

Mobiel huis
Jos vertelt wat er moet gebeuren nadat het nest is gevonden 
en gemarkeerd: “We pakken het nest op en plaatsen dat in een 
speciaal mandje. Wanneer het land bewerkt wordt, krijgen wij een 
seintje van de boer en dan halen wij die mandjes weg en we plaat-
sen ze terug achter de landbouwmachines.” Vooral wanneer er 
veel nesten zijn, worden de leden van de vereniging ingeschakeld. 
Bij een enkel nest wil een boer het ‘verhuizen’ zelf nog wel eens 
voor zijn rekening nemen.

Brutale vogels
In tegenstelling tot sommige andere vogelsoorten is de kieviet 
niet bang aangelegd. Jos: “Ze blijven heel lang op hun nest zitten 
wanneer wij in de buurt zijn en ze vallen ons meestal niet lastig als 
wij ons werk doen. Ze bouwen het liefst op een kleine verhoging 
zodat ze eventuele roofdieren snel kunnen zien. Als ze een nestje 
hebben, gaan ze meteen in de aanval.”

Beschuit met muisjes
“We laten de boeren altijd weten waar we nesten gevonden heb-
ben en of er eieren in liggen. Wanneer de vogels jongen krijgen 
bieden de landeigenaren ons vaak beschuit met muisjes”, vertelt 
Gerard lachend. Die betrokkenheid en onderlinge samenwerking 
maakt het speurwerk niet alleen makkelijker maar ook gezelliger.

Gezonde verslaving
Henk: “Wij zijn alle drie, heel lang geleden, begonnen als jeugdzoekers. Het is ons met de paplepel ingegeven. Destijds 
mochten we nog eieren rapen dat is inmiddels verboden. Het liefst gingen we vlak voor Pasen, dan konden we de 
eieren vaak verkopen voor wel twee gulden per stuk.” Gerard vervolgt: “Het werkt wel verslavend. Heerlijk buiten 
in de natuur, lekker in beweging, je deelt zelf je tijd in. Jong en oud kan het doen en ook al wordt ons groepje lang-
zaamaan iets groter, we kunnen nog steeds hulp gebruiken.” Je wordt beslist niet zomaar in het diepe gegooid hoor.  
“De provincie levert stokken, mandjes en promotiemateriaal. Je krijgt van ons begeleiding en ondersteuning, er zijn di-
verse cursussen en we organiseren regelmatig een leuke excursie”, aldus Jos. Voor aanmelding of voor meer informatie 
kun je contact opnemen via werkgroepweidevogelbescherming@zuidoostbrabant.com.

Zittend: Henk Lepelaars (l) Jos Mijs (r) Staand: Gerard Mijs
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WE MEET is een jongerenvereniging, ontstaan door en voor Westerhovenaren. 
De Denktank is de kern die de vereniging coördineert.

WE MEET Westerhoven

WE MEET, opgericht zo’n twee jaar geleden, ontstond na de coronatijd uit een klein groepje mensen dat nu de Denktank 
vormt. Deze initiatiefnemers, Ilse, Ellen en Caroline, bezochten namens WIJ WEsterhoven een informatieavond van de ge-
meente Bergeijk over coronasubsidie voor verbindende projecten. Ze hadden al eerder gesproken over de mogelijkheden 
voor het leegstaande gebouwtje van de oude peuterspeelzaal, dat een prachtige plek zou kunnen als jeugdontmoetingsplaats. 
“Dus toen gingen we even luisteren.” Na afloop is een groep gevormd met mensen vanuit WIJ WEsterhoven, Stichting Jeugd-
vakantiewerk Westerhoven en Ontmoetingscentrum De Buitengaander. “We dienden een goed plan in en kregen subsidie”, 
vertelt Ilse. “Uiteindelijk besloten we om de jeugd op te delen in twee leeftijdsgroepen en maandelijks iets voor beide te 
organiseren”, vult Ellen aan. Vervolgens hebben ouders samen met vrijwilligers alles opgeknapt. “Het meeste hebben we in 
eigen beheer gedaan en de rest hebben we met hulp van sponsors verworven.” WE MEET werd feestelijk geopend met een 
kick-off avond in augustus 2022. 

Werking
WE MEET is een ontmoetingsplek voor jongeren van groep 6 t/m het 3e leerjaar van de middelbare school. Ouders schrij-
ven hun kinderen in aan het begin van het schooljaar, waarna ze worden toegevoegd aan een WhatsApp-groep voor de Kidz 
of Teenz. Hier worden alle activiteiten gedeeld waarvoor ouders hun kinderen kunnen inschrijven. De activiteiten variëren 
van zwemmen bij Kempervennen tot een foute-discofeest, een quizavond, spelletjesavond en (kerst)knutselen. Er zijn tien 
activiteiten per jaar, en van ouders wordt verwacht dat ze bij minstens één activiteit per schooljaar helpen. Bij de tieners is er 
een werkgroep van ouders, ondersteund door jongeren. Deze groep is voor kinderen van 12-15 jaar, en ze mogen soms een 
introducé meenemen naar de activiteiten. De wens is WE MEET op vaste tijden te openen zodat jongeren zelf kunnen chillen 
of huiswerk maken in een veilige huiskameromgeving. “Zover zijn we nog niet. Maar we zijn ook nog maar net bezig”, zegt 
Ilse. “De ruimte kan ook gereserveerd worden voor jeugdactiviteiten zoals fuifjes, spellen et cetera door ouders, kinderen 
en verenigingen. Tijdens de zomervakantie maakt Stichting Jeugdvakantiewerk gebruik van de ruimte.”

Denktank
De Denktank is de harde kern van WeMeet en bestaat uit zeven vrouwen met hun eigen perspectief. Zo heeft Sandra zelf 
kinderen die meedoen. “Ik zie zelf wat het voor ze betekent.” Ook Ellen heeft kinderen in beide leeftijdsgroepen. “Ik vind het 
ook leuk om iets te kunnen betekenen voor het dorp, met name voor de jeugd.” Ilse heeft zelf geen jonge kinderen meer die in 
de leeftijdsgroep vallen, maar is hier geboren en getogen. “Ik hou echt van projecten in het dorp zelf, want ik ben er trots op en 

ik wil graag dat het zo samenhorig blijft als het nu is.” 
Peet sluit zich daar volledig bij aan; “In mijn jeugd was 
er nog een jeugdcentrale voor creatieve activiteiten 
en de KPJ. Dit is een mooi alternatief. Ik wil graag mee 
plannen uitwerken die ervoor zorgen dat jeugd die 
hier opgroeit, zich later hier wil settelen.” Wilhelmien 
is eigenlijk door Carolien meegetrokken, waarmee 
ze in het bestuur zat van de Buitengaander. “Ik vind 
het vooral mooi om te zien dat de kinderen ervan 
genieten.” Het jongste lid is Maartje (21). Maartje was 
al vrijwilliger bij Stichting Jeugd Vakantiewerk en werd 
gevraagd om mee te helpen. “Ik heb dat vroeger wel 
een beetje gemist. Ik keek altijd uit naar de zomerva-
kantie en de activiteiten en ik vind het mooi dat de 
kinderen dat elke maand hebben.” De Denktank mag 
dan de harde kern zijn, maar er zijn vele vrijwilligers 
die hieraan meewerken via werkgroepen. Zo zijn er 
werkgroepen voor klussen, poetsen, de jaarlijkse ker-
misactiviteit, halloween, fondsenwerving. Ook wordt 
WE MEET geholpen door de ouders en diverse 
sponsors. Bij elkaar dus een groeiende organisatie 
voor en door Westerhoven! 

Door Felicia Houbraken
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Balans in het leven

Het leven hoeft niet altijd simpel te zijn. 

Na regen komt zonneschijn. 

Na tranen komt op een moment, op een dag… 

Ook wel weer een glimlach.  

Ook al lijkt het soms uitzichtloos. 

En voel je je kwetsbaar en machteloos 

Weet dat zonder water niets kan groeien. 

Zonder tranen kan je ziel dus ook niet bloeien 

Geef je ziel daarvoor de tijd en de kans

Dan komt het vanzelf weer in balans
Door Felicia Houbraken
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MSK-Geneeskunde: een nieuw vakgebied!

Door H. Bultman
ForceMed

Met welke klachten kunt u bij de MSK-arts terecht?
Veel van deze aandoeningen gaan gepaard met pijnklachten en belemmeren de functie van gewrichten. De oorzaak van 
deze klachten worden vaak niet onderkent door huisartsen en specialisten. De MSK-Geneeskunde brengt vanuit haar 
uitgebreide expertise op dit gebied de oorzaken van de klachten in kaart. De MSK-arts beschikt over een uitgebreid 
therapeutisch arsenaal aan behandeltechnieken om de (pijn-) klachten te behandelen.
 
Voorbeelden van klachten waarmee u terecht kunt bij de MSK-arts:  
• Pijn aan spieren en gewrichten: rug-, nek- en schouderklachten, ribklachten, enkel- en voetklachten, bekkenklachten, 
  hand- en polsklachten, lies- en hamstringklachten, achillespeesklachten
• Klachten na een ongeval: nekklachten/whiplash na een auto-ongeval, lage rugklachten
• Pijnklachten na een herniaoperatie
• Arthroseklachten
• Vage pijnen of tintelingen in armen, benen, borst of hoofd, hoofdpijn, migraine, duizeligheid, hartkloppingen, 
  onbegrepen buikpijn, pijn op de borst of tussen de ribben

Werkwijze & 
behandeling
Naast het inventariseren van de 
klachten uitgebreid lichamelijk 
onderzoek kan de MSK-arts dit 
nog aanvullen door zelf echo-
onderzoek te verrichten en/of eerder verricht of aanvullend onderzoek (zoals röntgenfoto’s of MRI-scans) her te 
beoordelen. Uit dit alles volgt een diagnose en een behandelplan.
 
Mechanische stoornissen aan stand- en/of functie worden doorgaans met een 
van de manuele technieken behandeld, waarmee de vicieuze cirkel van pijn-
functiestoornis-reactie meer pijn wordt doorbroken. Voor andere oorzaken van 
uw (pijn-)klachten kan de MSK-arts u ook medicatie voorschrijven, injecties 
toedienen, shockwave of Dry Needling toepassen of krachttraining aanbevelen. 
Behandeling vindt plaats in de praktijk van de MSK-arts.
 
In de meeste gevallen is de behande-
ling door een MSK-arts afdoende en 
zijn patiënten al na 2 à 3 behandelingen 
klachtenvrij! Het aantal consulten ver-
schilt per patiënt en is afhankelijk van 
de afwijkingen. 

De vergoeding voor de MSK-zorg val-
len onder de aanvullende verzekering, 
mits men daarvoor verzekerd is. 

Musculoskeletale Geneeskunde (MSK) is een relatief jong, medisch vakgebied.  Het  betreft medische 
diagnostiek en behandelingen van (pijn-) klachten en functiestoornissen van het houdings- en bewegings-
apparaat (musculoskeletaal). De MSK-Geneeskunde integreert daarbij de kennis vanuit de diverse vak-
gebieden die zich als afzonderlijke specialismen bezig houden met het houdings- en bewegingsapparaat.

Musculoskeletale (MSK-) Geneeskunde

“In de meeste gevallen 
is de behandeling door 
een MSK-arts afdoende 
en zijn patiënten al na 
2 à 3 behandelingen 

klachtenvrij!”
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Astma en COPD zijn ademhalingsaandoeningen die het moeilijk maken om goed te ademen. 
Gelukkig zijn er inhalatoren die kunnen helpen om de symptomen onder controle te houden. 
Het is belangrijk om ze op de juiste manier te gebruiken en goed te onderhouden.

Astma en COPD: 
inhalatoren gebruiken en onderhouden

Door DHR. B.M.K.S. Thio
Service Apotheek Bergeijk

1. Goede ademhalingstechniek:  Als je de medicatie inhaleert, is het belangrijk om diep adem te halen en de medica-
tie ongeveer 10 seconden in je longen te houden voordat je uitademt. Dit helpt de medicatie om goed te werken. 
Vergeet niet dat geneesmiddelresten niet alleen in de mond blijven plakken, maar ook in de keel.

2. Het spoelen van je mond: Na het inhaleren van je medicatie, spoel je je mond één keer met water en slik je een 
slokje water door. Dit helpt om eventuele resten van de medicatie weg te spoelen en te voorkomen dat het in je 
mond en keel blijft plakken.

3. Onderhoud van de inhalator en voorzetkamer: Het is net zo be-
langrijk om de voorzetkamer regelmatig schoon te maken als de 
inhalator zelf. Geneesmiddelresten kunnen namelijk ook in de voor-
zetkamer blijven plakken, wat de werking van de medicatie kan ver-
minderen. Volg de instructies van je arts of apotheker over hoe je de 
voorzetkamer schoonmaakt en hoe vaak je dit moet doen.

Soms kan het nuttig zijn om je inhalatietechniek te laten controle-
ren door de apotheek, zelfs als je al een tijdje inhalatoren gebruikt. 
Sommige apotheken bieden een service genaamd ‘inhalatiecheck’ aan. 
Hierbij voert de apotheek een controle uit om te zien of je de inhala-
tor op de juiste manier gebruikt en geeft advies als dat nodig is. Als je 
wilt weten of dit iets voor jou is, vraag het dan aan je lokale apotheek.

Door je inhalator op de juiste manier te gebruiken en ervoor te zor-
gen dat deze goed wordt onderhouden, kun je je astma- en COPD-
symptomen beter onder controle houden en je beter voelen.

Apotheek
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Heerlijk in mijn eigen dorp aan het werk!
Wat heeft een bloemist met een bloeiend buurthuis te maken? Joris Geenevasen was jarenlang 
bloemist in Aalst en Eindhoven en is nu beheerder van ’t Sant in zijn woonplaats Weebosch! Op zijn 
21e had Joris al een eigen bloemenzaak... en nu op zijn 48e is hij geswitcht. Joris vertelt waarom.

 Joris Geenevasen

“Het begon als zaterdaghulp in een bloemenzaak in Aalst”, 
vertelt Joris. “Ik kom uit een ondernemersfamilie en vond het 
leuk om te werken in de bloemenbranche. Na het behalen 
van mijn diploma ging ik fulltime werken in diezelfde bloe-
menzaak en al snel bood de eigenaar mij aan om de win-
kel van hem over te nemen. Daarmee had ik op mijn 21e 
al een eigen bloemenzaak. Ik hou van organiseren, vernieu-
wen en aansturen, maar het werk in de bloemen is ook best 
zwaar. Na vijf jaar vond ik het genoeg. Toevallig zat ik op het 
terras van De Leemer Hoef in Aalst waar de eigenaar mij 
een baan aanbood. Ik begon als keukenhulpje. Daarna heb ik 
mijn horecadiploma’s gehaald. Heel veel voldoening haalde 
ik uit het organiseren van feesten en aansturen van mede-
werkers. Inmiddels was ik bedrijfsleider. Ook dat deed ik 
vijf jaar. Toch wilde ik weer terug naar de bloemenwereld.  
In Eindhoven kon ik bij bloemisterij Pasmans als bedrijfsleider 
komen werken. Dat was superleuk.”

Weebosch
Joris leerde in die tijd zijn vrouw Nicole kennen en samen met 
haar ouders kochten ze twaalf jaar geleden een oude boerde-
rij in de Weebosch. Hier hadden ze ruimte voor hun paarden.  
“Nicole en ik kregen twee kinderen: Nine en Guus. Zij gaan op 
de Weebosch naar de basisschool en daardoor kennen wij hier 
veel mensen. Toen er een vacature kwam voor beheerder >>>  

Door Anny van Kessel

Joris is nu bijna een jaar beheerder van het buurthuis
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van buurthuis ’t Sant heb ik gesolliciteerd, omdat de bloemen- branche mij niet voldoende uitdaging meer gaf. 
Het werd een sleur: elk jaar weer hetzelfde ritme van bloemen met Valentijnsdag, Pasen, Moederdag et cetera.”

Beheerder
Joris solliciteerde omdat hij het heerlijk vindt om in zijn eigen dorp te werken. Geen reistijd en contact met veel 
mensen. Hij houdt van organiseren, vernieuwen en aansturen en heeft daar ervaring mee. Dat allemaal maakte 
dat hij bijna een jaar geleden door Stichting De Weebosch werd aangenomen. Hij kreeg de opdracht om meer be-
zoekers te trekken en ’t buurthuis weer het bruisende middelpunt van de Weebosch te maken. Joris: “Samen met 
het bestuur heb ik gekeken hoe we dingen konden verbeteren. We kwamen er snel achter dat het beter was om 
bepaalde dingen niet meer te huren maar zelf aan te schaffen. Ook zijn verschillende ruimtes (Vurkoamer en Ons 
Plekske) opgeknapt en ingericht met gezellige meubels. Samen met mijn assistent-beheerder Karin hebben we al 
veel leuke nieuwe activiteiten georganiseerd: tosti’s eten, samen voetbalwedstrijden kijken, een biljartcompetitie 
opzetten, lasergamen, kinder- en familiefeesten organiseren, maar ook afscheidsbijeenkomsten mogelijk maken.”

Feesten
Op de vraag of het buurthuis met de organisatie van fami-
lie- en kinderfeesten geen concurrent is voor anderen, ant-
woordt Joris: “Welke anderen? Op de Weebosch zijn geen 
horecazaken meer nadat Café de Flier en Zaal ’t Heuveltje 
zijn gestopt.” Joris is trots op ‘zijn’ buurthuis als hij vertelt: 
“Het buurthuis ligt tegen de bosrand en de kinderen kunnen 
buiten spelen. Bij slecht weer is de gymzaal te boeken, daarin 
kunnen de kinderen zich heerlijk uitleven. Ik ben ook heel 
blij dat binnenkort de gymzaal wordt verbouwd en we een 
podium krijgen!”

Vrijwilligers
Joris vertelt dat Weebosche verenigingen op maandag- en 
dinsdagavond gratis een ruimte kunnen boeken. Hiermee wil 
het buurthuis een thuishonk zijn voor de lokale gemeenschap. 
Vooral de jeugd willen ze graag binnenhalen. Joris: “Het is heel 
fijn samenwerken met het bestuur van Stichting de Weebosch, 
met Karin, met de dorpsondersteuner en met de vele vrijwil-
ligers. Samen met de Weebosche verenigingen werken we aan 
een bloeiend buurthuis. We kunnen overigens nog vrijwilligers 
gebruiken, dus als je een keer wilt komen praten, mail naar 
beheerder@deweebosch.nl”, lacht Joris.
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Werken bij een woningcorporatie: 
impact hebben en betekenisvol werk

De impact van woningcorporaties op het wonen is groot
Ongeveer 16 procent van de huishoudens in De Kempen woont in een sociale huurwoning. In heel Brabant komt dit zelfs 
uit op ongeveer 30 procent. Door bij een woningcorporatie te werken, draag je bij aan een prettigere, betaalbaardere en 
duurzamere woonomgeving voor deze huurders. Je krijgt de kans om aan de slag te gaan met omvangrijke plannen, grote 
budgetten en je kunt concrete resultaten boeken op grote schaal.

Een woningcorporatie betrekt je bij belangrijke thema’s die iedereen bezighouden
Denk bijvoorbeeld aan het bouwen van meer woningen, het bevorderen van de energietransitie en het creëren van leefbare wij-
ken. Woningcorporaties pakken deze uitdagingen met beide handen aan. Ze ontwikkelen, bouwen, renoveren en verduurzamen 
wijken. Ze realiseren het ene project na het andere. Dit is een sector waar je graag deel van uit wilt maken.

Werken bij een woningcorporatie is betekenisvol
De woningcorporatie is altijd bezig met het verbeteren van de woonsituatie. Dit kan zichtbaar zijn in grote bouwprojecten, 
maar ook in minder zichtbare, maar daarom niet minder belangrijke, bijdragen achter de voordeur. Het zijn projecten en 
maatschappelijke initiatieven waar je trots op kunt zijn en waar je graag over vertelt op een verjaardag. Je kunt met recht 
zeggen dat jouw werk iets betekent voor je omgeving en voor anderen.

Werken bij een woningcorporatie kent vele voordelen
Naast de voldoening van het hebben van impact en het leveren van betekenisvol werk, werk je ook in een dynamische omge-
ving waar geen dag hetzelfde is. Je krijgt de mogelijkheid om jezelf te ontwikkelen en door te groeien binnen de organisatie. 
Daarnaast bieden woningcorporaties vaak goede (secundaire) arbeidsvoorwaarden, zoals flexibele werktijden, opleidings-
mogelijkheden en een goede pensioenregeling.

Werken bij een woningcorporatie breidt jouw netwerk uit
Je werkt met verschillende stakeholders, zoals gemeenten, bouwbedrijven, huurdersorganisaties en andere maatschappelijke 
instellingen. Samenwerking en het opbouwen van relaties is essentieel om de gestelde doelen te bereiken en een positieve 
impact te maken.

Kom werken bij een woningcorporatie!
Of je nu een financial, ict’er, wijkbeheerder, projectmanager of vastgoedmedewerker bent, jouw vaardigheden en expertise 
zijn van onschatbare waarde voor de duizenden mensen die in sociale huurwoningen wonen. Word onderdeel van een team 
dat samenwerkt aan een betere woonomgeving en maak deel uit van een sector die op grote schaal positieve verandering 
teweegbrengt.

Wil je weten welke vacatures openstaan 
bij de woningcorporaties in Brabant?
Neem dan eens een kijkje op de website werkenbijdewoco.nl. Hier vind je 
alle informatie over de beschikbare vacatures en hoe je kunt solliciteren. Je 
zult zien dat werken bij een woningcorporatie een unieke mogelijkheid biedt 
om impact te hebben en betekenisvol werk te verrichten. Dus aarzel niet en 
ontdek de mogelijkheden die een carrière bij een woningcorporatie voor 
jou kan bieden!

Denk je er wel eens over na om te werken bij een woningcorporatie? Misschien als finan-
cial, ict’er, wijkbeheerder, projectmanager of vastgoedmedewerker? Dan kan jouw talent 
van onschatbare waarde zijn voor duizenden huurders. 

Wonen

Door Robèrt Kersjes
WSZ

“De woningcorporatie 
is altijd bezig met het 
verbeteren van de 

woonsituatie”
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Als eerste komt Wim aan het woord. “Ik werd 65 jaar ge-
leden lid van de scouting en geleidelijk aan kreeg ik steeds 
meer taken. Het was heel leuk om te doen. De hele week 
werkte ik bij Philips en zaterdags vond ik het plezierig om 
in de blokhut bezig te zijn. Uiteindelijk was ik alles tegelijk: 
voorzitter, secretaris, penningmeester en deed ik de verhuur. 
Na vijftig jaren ben ik gestopt, omdat ik met een computer 
moest werken en dat wilde ik niet meer leren.”

Martien
Martien vervolgt het verhaal. “Ja, ik wilde wel voorzitter wor-
den, maar niet alle taken doen die Wim deed. Daarom vroeg 
ik ondersteuning van een penningmeester, een secretaris en 
iemand voor de verhuur van de blokhut. Dat liep prima. Na-

tuurlijk waren er ook wel eens akkefietjes die je dan als voorzitter moet oplossen. Als het dan lukte gaf mij dat veel vol-
doening. Vol vertrouwen heb ik de voorzittershamer overgegeven aan Tom. Hij kan de vereniging een nieuwe impuls geven.”

Tom
Tom vertelt: “Ik ben een ondernemend type en in mijn werk bij ASML als technical supply manager ben ik gewend om veel 
met collega’s en andere bedrijven samen te werken. Ik vind het leuk om te verbinden en organisaties op een hoger niveau 
te tillen. Ook ben ik een echt verenigingsmens. Al op 16-jarige leeftijd zat ik in het bestuur van Galaxy Luyksgestel. Daar heb 
ik veel geleerd van de oudere bestuursleden. Als je je optimaal inzet voor een vereniging voelt het als een eigen afgesloten 
clubje, waar niemand aan mag komen. Pas toen Den Eijkholt verbouwd werd en ons domein werd afgebroken zag ik (en de 
andere bestuursleden) in dat we meer hadden moeten samenwerken met andere partijen. Deze visie heb ik onlangs ook 
overgebracht bij CarnavalsVereniging de Prutsers. Sinds 2018 heb ik daar een bestuur gecreëerd met jonge mensen en ze 
geleerd hoe ze zelf verantwoordelijkheid kunnen nemen. Alleen door me helemaal terug te trekken konden zij dat doen. 
Toen ik bij De Prutsers stopte zocht ik een andere uitdaging.”

Voorzitter scouting
Tom vertelt verder: “Mijn dochter Joy zit bij scouting Sint Andries en daardoor ken ik daar ook veel mensen. Zelf ben ik nooit 
scout geweest. Ik heb circa anderhalf jaar geleden gesolliciteerd naar de functie van voorzitter. Ik wil ook deze vereniging 
op een hoger plan brengen. Meer samenwerken met externe partijen, meer visie naar de toekomst. We doen het allemaal 
samen en we zijn geen afgesloten vereniging daar in die bossen bij de blokhut. Toevallig is in 2024 het 75-jarig jubileum, dus 
heb ik er dit jaar extra taken bijgekregen. Heel leuk om te doen en samen met de leden van de jubileumcommissie hebben 
we een uitgebreid en leuk jubileumprogramma samengesteld voor jong en oud.”

Programma
Tom schetst het feestprogramma, dat duurt van vrijdag 7 juni tot en met zondag 9 juni 2024. “Met veel vrijwilligers bouwen 
we een grote tent op. We moeten hiervoor uitwijken naar de Schatersdijk in Luyksgestel, omdat de bossen bij de blokhut 
zijn aangemerkt als Natura 2000-gebied. Op vrijdagavond 7 juni houden we een kieptrek-avond, waar we nu al teams voor 
benaderen. We gaan persoonlijk langs bij bedrijven voor deze leuke activiteit. Het kost veel tijd, maar als je ergens voor gaat 

Scouting al 75 jaar een verbindende vereniging in Luyksgestel

We zitten aan tafel met drie (oud)voorzitters van Scouting Sint Andries uit Luyksgestel. De oudste, 
Wim Nent, heeft vijftig jaar lang de leiding gehad over de scouts. Daarnaast zit Martien Rombouts 
die het stokje van Wim heeft overgenomen in 1996. Martien liep richting zijn pensioen en wilde 
daarom in 2022 stoppen. Toen heeft Tom Moeskops het voorzitterschap van hem overgenomen. 
Wat bezielt deze mannen om bijna al hun vrije tijd in de scouting te steken?

Tom Moeskops, Martien 
Rombouts en Wim Nent 
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Door Anny van Kessel
Foto’s: Maaike van den Bemt 

Fotografie

moet je het ook goed doen. De dag daarna, zaterdag 8 juni, is de feestavond met veel artiesten. 
Het wordt een fantastische avond waarvoor mensen van 17 jaar en ouder tickets kunnen kopen.” 
Martien vertelt wat er op zondag 9 juni wordt georganiseerd: “Die dag houden we in de tent een 
dorps-brunch die de hele dag duurt. Er is voor groot en klein wat te beleven: luchtkussen, schmin-
ken, optredens et cetera. Ik heb er alle vertrouwen in dat het een heel gezellig feest wordt.”

Geslaagd
Op de vraag wanneer het een geslaagd jubileumweekend is, antwoordt Tom: “Het hoeft niet over-
vol te zijn, maar wel gezellig druk. Ik heb er alle vertrouwen in dat dat goed komt. Het is duur om 
alles te organiseren en we hopen dat we uit de onkosten komen. Het is geslaagd als de Luyksge-
stelse mensen er weken later nog over praten dat het zo gezellig was.”

Way of life en vriendschappen
Wim vertelt dat de Scouting hem in het verleden zelfs een woning heeft opgeleverd. “Omdat de 
gemeenteambtenaar mij kende van de scouting, kreeg ik van hem een telefoontje met een aanbod 
voor een huis. Ik had hem een half jaar eerder gevraagd om een woning en hij had onthouden 
dat ik scoutinglid was. Ook komt er nog geregeld een scout uit Heeze bij mij op bezoek.” Ook 
Martien heeft er veel voordelen van gehad dat hij scoutinglid was. “Toen ik bij melkfabriek ’t Stoom 
solliciteerde zei de directeur ‘ik ken jou’, ‘Ja’, zei ik, ‘van de scouting in Luyksgestel’, ‘Nou, dan ben je 
aangenomen’. Ik vind de scouting gewoon een ‘way of life’, elke week aanwezig bij de club, meehel-
pen (ver)bouwen aan de blokhut en vriendschappen opbouwen. Ik heb er verschillende vrienden 
aan overgehouden. Ook is het leuk dat je activiteiten met elkaar doet die je in je normale leven 
nooit zou doen. Dat is toch heel bijzonder?” Tom vindt dat het verenigingsleven de dorpsgemeen-
schap verbindt. “We zijn met de scouting geen eilandje, maar een stukje van de hele Luyksgestelse 
gemeenschap. Onze leden werken vaak mee bij andere verenigingen, zoals van de winter tijdens het 
Winterfestival en het Circus. En het is toch fantastisch dat we elk jaar een rommelmarkt organise-
ren en dat er zoveel vrijwilligers actief zijn? Met onze 104 leden, waarvan 29 leiding, organiseren we 
het hele jaar door activiteiten. De mensen zijn er toch gemiddeld wel vier uur per week mee bezig 
en dit jaar komen daar vanwege het jubileum nogal wat uurtjes bij. Maar als de leden, de leiding en 
de bezoekers het naar hun zin hebben gehad tijdens het jubileumweekend ben ik dik tevreden. Ik 
ben heel positief dat dat gaat lukken. We hebben zulke actieve mensen binnen onze vereniging.”

Meer info
Voor meer informatie over het jubileumweekend en de kaartverkoop voor de feestavond op 
zaterdagavond 8 juni kijk op scoutingluyksgestel.nl of op de facebookpagina.
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Door Mariël Hoefkens

Veel 
puzzelplezier!

De oplossing van de puzzel is 
te vinden op pagina 36



19

Financieel
Stijging van de huizenprijzen

De huizenprijzen zitten weer in een lift. Ten opzichte van vorig jaar maart 
is de gemiddelde stijging van de huizenprijzen toegenomen met 2 pro-
cent. De huizenprijzen zijn vanaf juni 2023 al aan het stijgen. De gemid-
delde waarde van een woning staat momenteel op 433.285 euro. Het 
aantal verkochte woningen is ook flink toegenomen. Er wisselden in ja-
nuari dit jaar ruim 14.000 woningen van eigenaar, dat is een toename van 
ruim 10 procent ten opzichte van januari vorig jaar (2023).

Hogere leencapaciteit
Veel huishoudens hebben een hogere leencapaciteit ten opzichte van het 
jaar 2023. Dit komt grotendeels door de stijging in inkomens. Daarnaast 
zijn voor veel huishoudens de hypotheeknormen 2024 gunstiger dan het 
jaar daarvoor. Daarnaast zijn de rentes gezakt ten opzichte van vorig jaar 
waardoor de leencapaciteit wordt vergroot. 

Gemiddeld hypotheekbedrag 
betere indicatie woningprijzen
Het centraal bureau voor statistiek meet met woningen die reeds gepas-
seerd zijn bij de notaris en daar zit een vertraging op. Er zit namelijk een 
verschil tussen het moment van aankoop en het daadwerkelijk eigenaar 
worden van de woning. Daarom is het gemiddelde hypotheekbedrag een 
beter meetpunt voor de indicatie van de woningprijzen. Het gemiddelde 
hypotheekbedrag in februari 2024 is 7,6 procent hoger dan in februari 
2023. 

Wat zal de woningmarkt gaan doen in 2024? Zal de woningmarkt verder gaan stijgen en wat ge-
beurt er met de vraag en aanbod naar woningen? De omstandigheden voor potentiële kopers zijn 
verbeterd en dit is te zien in de woningmarkt. Door Maud Beerens

 Huis & Hypotheek Veldhoven
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Go Go Covid
In stijl met haar voornaam vertoeft Margriet Soopers (54) uit Luyksgestel graag tussen de bloemen 
in haar achtertuin. Regelmatig ligt ze op haar tuinbank te genieten van de vogeltjes, tot de Long 
Covid ook haar bewustzijn uitschakelt. Eén voordeel heeft het wel: “Ik heb een leuk kleurtje want 
ik slaap ’s middags vaak buiten.”

Margriet Soopers

In tegenstelling tot wat veel mensen denken, verwijst het ‘long’ niet naar onze ademhalingsorganen, maar is het Engels 
voor ‘langdurig’. De klachten variëren van luchtwegproblemen tot ernstige vermoeidheid, concentratieverlies, hoofd-
pijn, spierpijn, slapeloosheid, wazig zien en zelfs hartkloppingen. Of zoals Margriet het bondig samenvat: “Je lichaam 
functioneert niet meer.”

Lot- en leedgenoten
En zij is niet de enige die kampt met deze ontwrichtende aandoening. Daarom besloot ze om samen met vriendin 
Marjo een lotgenotenclubje op te zetten. “Elke eerste dinsdag van de maand komen we samen in ontmoetingscentrum 
De Wingerd van Natuurtuin ’t Loo. We praten een uurtje en gaan dan samen de tuin in”, vertelt ze hierover. Lotgeno-
ten die hier ook wel oren naar hebben, kunnen zich (gratis) aanmelden via www.natuurtuin.org. “Even erbij zetten wie 
je bent en dan nemen we binnen vijf werkdagen contact op.”

Van helikopters naar waterjuffers
“Ik was gepassioneerd, heel erg sportief, altijd bezig en kon goed carnavallen”, start Margriet haar persoonlijke verhaal. 
“Nu heb ik mijn lang opgebouwde carrière vaarwel moeten zeggen, is er geen sprake meer van conditie en zijn ge-
luiden en drukte me snel te veel.” Daarom verruilde de geboren Bosschenaarse twee jaar geleden de Randstad voor 
Brabant. “Er is daar zóveel verkeer, hectiek, geluiden en alles ervoer ik na Corona opeens als overprikkeling. Het was 
niet te doen. En nu in Luyksgestel is er gewoon altijd fijne rust.”

Door Nancy van der Stap

Een blije trotse selfie. Lotgenoten Margriet (rechts) en Marjo bij Natuurtuin ‘t Loo
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Medische muur
Toch is de strijd verre van gestreden. Het was direct foute boel toen Margriet Corona opliep in maart 2020. “Ik 
klauwde met mijn vingers steeds naar mijn hoofd, om letterlijk de overprikkelingshoofdpijnen te stoppen”, herin-
nert ze zich. “Er was nog zo weinig over bekend.” Vier jaar later is het nog niet veel beter. “Wat ze ons kunnen 
bieden is paramedische zorg zoals fysiotherapie, acupunctuur en logopedie, en daar moeten we vaak diep voor in 
de buidel tasten.” Gelukkig maakte de Tweede Kamer onlangs bekend dat er miljoenen vrijgemaakt gaan worden 
voor die essentiële en langverwachte poliklinieken.

Slakkengang
Tot die tijd zal Margriet het moeten doen met de hulp die er is. Die gevarieerde zoektocht leverde haar wel een 
plekje op in een felbegeerd revalidatieproject, waar ze het conflict met zichzelf onder ogen moest zien. “Ik kan 
niet meer werken dus ik moest dan maar naar de dagbesteding. Dat was echt een klap in mijn gezicht. Als je je 
werk graag doet, wordt het een deel van jou. Zonder je werk valt ook je identiteit weg.”

P.R.E.T.
Met de haar kenmerkende positiviteit probeert ze zichzelf opnieuw uit te vinden. “Ik zie het als breien. Als ik een 
steekje heb laten vallen, moet ik dat zo snel mogelijk weer ophalen, want terugval is niet goed voor je lichaam.” 
Het acroniem PRET is hierbij het toverwoord. “Ik wil mét mezelf en ván het leven kunnen blijven genieten. En 
kernachtige sleutelwoorden helpen mij er dagelijks gemakkelijk aan te herinneren wát ik er voor moet doen om 
mijn leventje behapbaar te houden: Pauzes en Programma, Rust en Routine, Elimineren en Energie, Toekomst en 
Technologie.” Vooral die laatste heeft haar terug in het leven gezet. “Mijn E-bike en ‘noise canceling’ oordopjes 
zijn mijn heilige technische vriendinnen, die dagelijks veel mogelijk maken. Door deze twee kan ik weer zelfstan-
dig naar de supermarkt, of net wat, waar het druk is.”

Opgefleurd
Margriet weet inmiddels waar het echt om draait. “Mijn leven, zoals bij al mijn lotgenoten, is gigantisch veranderd. 
Het is leren genieten van het kleinmenselijke. En daarvoor is een lotgenotengroep heel fijn.”
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Advertorial
Door Riny Brandes-van den Dungen

Peter van den Oetelaar – Lommers Makelaars
Werkt nog steeds met veel plezier
Peter en Henske van den Oetelaar zijn, als een paar ‘oude rotten’ in het vak, nog steeds bijzonder actief in 
De Kempen.

Focus op

‘Makelaar’ is een vrij beroep. Dat wil zeggen dat iedereen zich 
makelaar mag noemen, ook zonder enige kennis van zaken. 
Dit is beslist niet van toepassing op Peter van den Oetelaar 
die als beëdigd makelaar is verbonden aan Lommers Make-
laars én lid is van NVM. Met een gedegen opleiding en ruime 
ervaring is hij een vakman pur sang.

Weg uit Eersel en toch aanwezig
Sinds het kantoor vertrokken is uit Eersel zijn er mensen die 
denken dat het niet meer bestaat. Daar komt nog bij dat Peter 
vorig jaar even uit de running was vanwege een niertransplan-
tatie. Maar het echtpaar is nog steeds volop aan het werk; ook 
in Eersel. “Zo’n twee jaar geleden zijn we inderdaad vertrok-
ken uit ons prachtige pand aan de Nieuwstraat in Eersel”, legt 

Peter van den Oetelaar uit, “Diverse jaren hebben mijn vrouw Henske en ik daar met veel plezier gewerkt. Toen 
onze collega-makelaar ging verhuizen hebben wij alles eens goed op een rijtje gezet. Willen we nog wel in zo’n groot 
gebouw blijven zitten? We zijn tenslotte geen winkel waar mensen in en uit lopen. Is het een mogelijkheid om vanuit 
huis te werken?” Henske vult hem aan: “We hebben geen moment spijt gehad. Het werkt relaxed en onze klanten 
krijgen op deze manier echt de een-op-een aandacht die ze verdienen.”

De Lommers Groep
Aan de ene kant werken Peter en Henske kleinschalig vanuit huis, met korte lijntjes naar de klanten en dichtbij. Te-
gelijkertijd hebben ze een grote organisatie als Lommers Makelaars op de achtergrond. “Tijdens mijn herstelperiode 
vorig jaar heb ik veel steun mogen ontvangen van mijn collega’s van de Lommersgroep. Maar ook in het dagelijks 
werk is het fijn dat je gebruik kunt maken van allerlei faciliteiten en expertises.”

Aankoopmakelaar
Voor het verkopen van een woning nemen de mensen over het algemeen wel een verkoopmakelaar in de arm. 
Maar ook als je zelf als koper op zoek bent is het geen overbodige luxe om een eigen makelaar mee te nemen is 
de ervaring van Peter: “Wanneer je heel enthousiast bent over een huis word je makkelijk blind voor gebreken. Een 
onafhankelijk iemand kijkt met heel andere ogen. Als deskundige ken ik alle voor- en nadelen, ik kan de juiste kritische 
vragen stellen. Wat verwacht je van een huis? Hoe lang denk je er te wonen? En dankzij mijn opleiding en ervaring zie 
ik ook op bouwtechnisch gebied snel wat voor mogelijkheden en gebreken er kunnen zijn.”

Verkoopmakelaar
Door de jaren heen hebben Henske en Peter al vele mensen mogen bijstaan in de aan- of verkoop van hun woning. 
“We hebben ook veel te danken aan mond tot mond reclame. Er zijn diverse families waar ik al meerdere generaties 
heb bijgestaan”, heeft Peter ervaren en dat is toch duidelijk een teken dat hij tevreden klanten heeft. Dat is ook 
niet vreemd want hij neemt de tijd en aandacht die er nodig is en legt rustig uit wat zowel de mogelijkheden als 

Lange Akkers 7 | Westerhoven | 0497-51 56 00 | 06-51 29 86 56
eersel@lommersmakelaars.nl | www.eersel.lommersmakelaars.nl
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onmogelijkheden zijn. Het komt nogal eens voor dat hij 
een bedankje krijgt voor een fijne bezichtiging. Uiter-
aard heeft hij er alle begrip voor wanneer een kijker 
uiteindelijk toch geen interesse meer heeft. Wel heeft 
hij een verzoek: “Het is fijn om te weten waarom een 
koop niet doorgaat. Misschien is er iets wat we kunnen 
veranderen voor andere potentiële kopers. Ook voor 
de verkoper is het prettig. Vind je het te duur? Noem 
dan een prijs, misschien is er ruimte om te onderhande-
len.” Zowel Peter als Henske stralen het uit dat ze nog 
steeds plezier hebben in hun werk: “Dit vak kun je lang 
blijven doen. Voorlopig hebben we nog geen plannen om 
te stoppen.”

Lange Akkers 7 | Westerhoven | 0497-51 56 00 | 06-51 29 86 56
eersel@lommersmakelaars.nl | www.eersel.lommersmakelaars.nl

“Als deskundige 
ken ik alle voor- en 
nadelen, ik kan de 

juiste kritische 
vragen stellen”
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Twee comfortabele vrijstaande vakantiewo-
ningen onder een dak. voor 4 tot 6 personen.
In het afwisselende bergachtige gebied van de 
Vulkaaneifel met haar meanderende Moesel en 
idyllische dorpjes en steden. In de naaste omge-
ving zijn een speelweide en een prachtig meer 
met uitgebreide recreatievoorziening te vinden. 
www.vakantiehuisvulkaaneifel of +31622411675.
    

In Zeeland pal aan de Oosterschelde met 
strand, een comfortabel ingerichte vrijstaande 
recreatievilla voor acht personen met sauna, 
twee badkamers en vier slaapkamers. Parkeer-
plaatsen aan huis, ruime kindvriendelijke tuin op 
het zuiden met terras, tuinhuis en fietsen. Ook 
voor weekend en midweek. Gratis wifi. Geen 
huisdieren. Tel. 06-44830022. 
E mail: toostimmermans66@gmail.com

Te huur
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Wat is lymfoedeem?

Door Bernadette Henselmans
MERAS Fysiotherapie

Het wonderlijke lymfevatenstelsel
Naast de afvoer van vocht en afvalstoffen is het lymfevatenstelsel ook belangrijk voor de afweer tegen infecties. Hier-
door wordt dit stelsel wel eens het riool van ons lichaam genoemd. Met zijn kleine lymfevaatjes neemt het overal in 
ons hele lichaam overtollig weefselvocht, eiwitten, afvalstoffen, maar ook bacteriën en virussen op. Via de lymfevaten 
vindt er een transport plaats naar de lymfeklieren. Deze klieren zijn de reinigingsstations van het lichaam. Naast het 
verder pompen van het lymfevocht, worden in deze stationnetjes alle ziekteverwekkende stoffen zoals bacteriën en vi-
russen bestreden. Ze zijn actief in het afweersysteem van ons lichaam. Na het doorlopen van een heleboel lymfeklieren 
komt het lymfevocht uiteindelijk gefilterd in de bloedbaan terecht en wordt via de urine en ontlasting uitgescheiden. 

Wat kan er mis gaan? 
Bij beschadiging van het lymfevatenstelsel kan deze zijn werk minder goed doen. Een voorbeeld hiervan is dat bij 
borstkanker soms enkele lymfeklieren uit de oksel worden verwijderd. Hierdoor kan in de arm of romp vocht in het 
weefsel achterblijven en ontstaat lymfoedeem. Naast dat de arm dan kan opzwellen is het ook mogelijk dat de afweer 
verstoord is. In het gebied waar het lymfoedeem aanwezig is kunnen wondjes makkelijker ontsteken en kan wondroos 
ontstaan. Het lymfevatenstelsel kan dus door operatie of letsel beschadigd raken, maar er kan ook sprake zijn van 
een reeds bij de geboorte niet goed aangelegd lymfestelsel. Het oedeem dat hierdoor kan ontstaan noemen we een 
primair lymfoedeem.

Wat kun je doen?
Bij het ontstaan van lymfoedeem kan door specialist of huisarts verwezen worden naar een oedeemtherapeut.  
Deze kan door een soort massage, de manuele lymfedrainage, de afvoer van het vocht bevorderen en de zwelling doen 
afnemen. Verder geeft de therapeut veel adviezen en instructies om wondjes en infecties te voorkomen. De cliënt 
wordt geleerd hoe zelf het vocht af te voeren middels technieken en oefeningen. Soms is een therapeutische elastische 
kous of tape hierbij noodzakelijk en wordt deze als extra middel toegepast.

In ons lichaam hebben we naast een bloedvatenstelsel een wonderlijk systeem dat het lymfe-
vatenstelsel wordt genoemd. Samen werken deze beide systemen aan de aanvoer van goede  
stoffen en de afvoer van vocht en afvalstoffen. Indien het lymfevatenstelsel niet optimaal werkt 
kan zich vocht ophopen in ons lichaamsweefsel, dit noemen we lymfoedeem.

Fysiotherapie

“Bij beschadiging 
van het lymfe-

vatenstelsel kan 
deze zijn werk 

minder goed doen”
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Compensatie hypotheekrentecontract bij scheiden?

Waar gaat het om?
Cijfers maken vaak duidelijk waar het om gaat. Op een hypotheek van € 600.000 en een rente van 1,48 procent (oud) en 4,81 
procent (nieuw) loopt het verschil in vijftien jaar qua bruto rente al snel op tot een bedrag van ongeveer € 200.000,00. Is het 
redelijk om wanneer slechts één van beiden bij scheiding kan profiteren van de lage rente de ander hiervoor gecompenseerd 
dient te worden en op welke manier? Een eensluidend antwoord is hierop niet te geven en is afhankelijk van een aantal feiten 
en omstandigheden. 

Welke mogelijkheden biedt de geldverstrekker
Steeds meer geldverstrekkers werken mee aan het splitsen van het rentecontract. Daardoor kan ieder van de partners een 
gelijk deel van de lage rente meenemen in een nieuwe hypotheek. Geldverstrekkers hebben overigens beleidsvrijheid met be-
trekking tot het aanbieden van een regeling bij scheiding. Is splitsing niet mogelijk dan is het de vraag wie van de twee partners 
de lage rente mee kan nemen en onder welke voorwaarden.  

Wat wordt de nieuwe woonsituatie?
Zeker in de huidige krappe woningmarkt, is het vaak nog niet bekend hoe de woonsituaties van beiden gaat zijn na de scheiding. 
We zien nogal eens dat één van beiden eerst even gaat huren. Als slechts één van beiden in aanmerking kan komen voor de lage 
rente, is het dan redelijk om de ander daarvoor te compenseren?

Hoe is de lage rente tot stand gekomen?
In het geval er aantoonbaar kosten zijn gemaakt (boeterente) door beiden om het oude rentecontract met hoge rente af te 
kopen en een nieuw (gunstiger) rentecontract aan te gaan en bij scheiding heeft slechts één van beiden hier voordeel uit, dan 
zou dit een argument kunnen zijn dat pleit voor compensatie. 

Periode
Over welke periode geldt de compensatie? Stel de rente staat nog vijftien jaar vast, is het dan redelijk om de compensatie over 
de volledige vijftien jaar te berekenen? Het kan zijn dat de persoon die de lage rente behoudt, binnen twee jaar de woning 
verkoopt en gaat samenwonen met een nieuwe partner of moet verhuizen vanwege het werk en een huurwoning betrekt. 

Fiscale componenten
Hypotheekrente is onder voorwaarden fiscaal aftrekbaar. Het lijkt redelijk om rekening te houden met de persoonlijke fiscale 
situatie en de houdbaarheid van de algemene fiscale aftrekbaarheid van de hypotheekrente in de toekomst. 

Financiële (on)mogelijkheid om 
compensatie te voldoen
Een bewuste keuze om geen compensatie af te spreken zou bijvoorbeeld aan 
de orde kunnen zijn in de situatie waarbij er geen financiële ruimte is voor het 
betalen van een compensatie en beide ex-partners het van belang vinden dat 
een van beiden, met de kinderen, in de woning kan blijven wonen.

Conclusie
Het vaststellen van compensatie voor een rentecontract is geen exacte weten-
schap. Het is gezien alle variabelen onmogelijk om een nauwkeurig bedrag vast 
te stellen. Het is wel belangrijk dat ex-partners goed worden geïnformeerd om 
zo tot een bewuste keuze te komen. 

Advocaat

Door H.M. (Riëtte) van der Heijden
Knegtmans Advocaten & Mediators

Rentecompensatie is momenteel een belangrijk gespreksonderwerp bij een scheiding.  
Wij komen van een periode met een extreem lage hypotheekrente. Hoe ga je hiermee om 

bij een scheiding? 
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50-jarig jubileum
Zanggroep Quo Vadis uit Luyksgestel bestaat 50 jaar! Wij spraken met Angelina van der Zande en 
Gerda Breugelmans. Angelina is al 50 jaar lid. Gerda is voorzitter, penningmeester en zingt ook al 
enkele jaren in het koor van Luyksgestel.

Zanggroep Quo Vadis

In 1974, toen het koor werd opgericht als Jongerenkoor Luyksgestel, 
was Angelina twaalf jaar toen ze lid werd. In 1979 is het Jongerenkoor 
opgeheven en maakten zij een doorstart als zang- en speelgroep. De 
brandende vraag ‘Wor doe de toch henne’, ofwel ‘Waar gaat dit heen’, 
gaf inspiratie voor de nieuwe naam: ‘Zangroep Quo Vadis’.

Hoe werkt een koor?
Gerda vertelt: “Wij zingen over het algemeen met drie à vier stem-
groepen. Afhankelijk van de nummers die gezongen worden, is er 
soms ook een vijfde stemgroep. Het genre dat we zingen is uiteen-
lopend, van pop tot rock, musicals, gospels en kerst gerelateerd. De 
muziekcommissie van het koor bepaalt welke nummers we zingen. 
De muziekbestanden die we nodig hebben om te repeteren slaan we 
op in de Cloud. Daarnaast wordt in onze WhatsApp-groep medege-
deeld welke muziek we gaan instuderen. Alle leden werken met een 
klapper. Daarin zit de muziek die we op dat moment aan het instu-
deren zijn. De leden zorgen er zelf voor dat de nieuwe bladmuziek 
in de map zit vóór de volgende repetitieavond.” Het kost ongeveer 
vier à vijf repetities om een nieuw nummer te leren. Tijdens de re-
petitie wordt niet alleen geoefend op zang en melodie, maar ook op 
uitspraak. “Veel liedjes die we zingen zijn in het Engels. Dat leerden 
we vroeger niet op school. In principe leren we alle liedjes uit ons 
hoofd. Maar dat valt niet mee op onze leeftijd! Vroeger hoefde ik een 
liedje maar één keer te horen en dan kende ik de tekst al”, vertelt 
Angelina.                                                                             >>>

Door Esther Tromp

Angelina (l) en Gerda (r) tijdens de repetitie

Riet Heesterbeek (dirigent) en Rick Sengers (pianist)
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Voor en met elkaar
Het dameskoor is niet altijd een dameskoor geweest. Tot 2018 was de zanggroep een gemengd koor. Toen de man-
nen in 2018 besloten te stoppen, daalde het aantal leden. “Afgelopen jaar hebben we een flink aantal nieuwe leden mo-
gen verwelkomen, waardoor we het ‘oorspronkelijke’ aantal van 32 leden hebben. Daar zijn we enorm trots op!” ver-
telt Gerda. Angelina gaat verder: “We zijn een heel gezellige zanggroep! Bij veel zanggroepen wordt je vaak niet meer 
toegelaten wanneer je 60 jaar of ouder bent. Daar doen wij niet aan hoor! De gemiddelde leeftijd van onze leden is 
65 jaar. Als je kunt zingen en je beleeft er plezier aan, dan ben je bij ons van harte welkom.” “We zijn niet alleen een 
groepje dames die zingen, we zijn er ook voor en met elkaar. De kwaliteit en gezelligheid is in balans. We organiseren 
leuke uitjes met elkaar en houden door het jaar heen ook verschillende acties. Enerzijds natuurlijk om geld in te za-
melen voor onze clubkas, anderzijds omdat we graag de mensen om ons heen willen helpen. Binnenkort starten we 
weer met de violenactie. Niet iedereen kan zelf op pad om violen te gaan halen. Wij brengen die bij de mensen aan huis.  
Dat wordt door veel mensen zeer gewaardeerd”, vervolgt Angelina.

Dirigent
Gerda: “Eind 2018 zijn we gaan samenwerken met een nieuwe dirigent. We staan nu onder professionele leiding van dirigent 
Riet Heesterbeek.” Angelina vervolgt: “We hebben in de afgelopen 50 jaar samengewerkt met verschillende dirigenten. Het 
is altijd weer even wennen aan elkaar, maar we zijn nu heel fijn op elkaar ingespeeld.” De kwaliteit van het koor is flink 
gegroeid de afgelopen jaren. “Dat is te merken. Nieuwe leden komen niet alleen uit Luyksgestel, maar ook uit omliggende 
dorpen. Het spreekt zich voort!”

Jubileumconcert op 25 mei 2024
Iedere woensdagavond wordt er gerepeteerd in Gemeenschapscentrum Den Eijkholt in Luyksgestel. De zanggroep is op dit 
moment druk bezig met de voorbereidingen van het feestelijke jubileum! Dit wordt natuurlijk groots gevierd! Op 25 mei 
geven zij, in samenwerking met MG Band uit Valkenswaard, een jubileumconcert in Den Eijkholt.

De leden van het koor na een optreden
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Kempische vrouwenkwaal?

En ik herken het zo, al die klachten. Ik had ze ook al-
lemaal in het verleden. Wat ik ook herken is vaak de 
oorzaak van al die klachten. 

Zou het een Kempische vrouwenkwaal zijn?
Elke ochtend de dag beginnen in alle drukte, zorgen 
voor iedereen rond ons. Behalve jezelf. Jezelf zelfs vol-
ledig wegcijferen? Lief bedoeld, maar wanneer was de 
laatste keer dat je echt stilstond bij wat jij nodig hebt?

Onze hormonen zijn een constant veranderende dans. 
Ze tonen ons onze kracht, maar ook onze kwetsbaar-
heid. En dat is helemaal oké.

“Het hoort erbij of het gaat vanzelf wel over”, zeggen 
we vaak over onze klachten. Maar is dat zo? Heb jij ooit 
eens echt naar je lichaam geluisterd en gehoord wat 
het probeert te zeggen?

Ik deed dat in het verleden nooit. Luisteren naar mijn 
lichaam. Dus ik herken veel van die andere Kempische 
vrouwen. Maar nu luister ik wel naar 
mijn lichaam en daarom ken ik het 
verschil.

Krachtig zijn betekent niet alles al-
leen dragen of doen. Het is ook weten 
wanneer het tijd is om voor onszelf te 
zorgen en dingen uit te besteden of 
hulp te vragen. Niet uit zwakte maar 
uit liefde voor jezelf.

De natuur vernieuwt zich elke jaar. De 
lente herinnert ons eraan dat ook wij 
mogen bloeien en onszelf mogen ver-
nieuwen. Hoe krachtig we kunnen zijn 
en veel kunnen manifesteren in een 
korte tijd. De herfst is een periode van 
opruimen en vertragen.

Stilstaan bij onze eigen menstruatiecy-
clus, ook tijdens de overgang, is cruci-
aal. Het is een moment om echt naar 
onszelf te luisteren en te reflecteren.

Voelt het alsof je constant aanstaat? Herinner jezelf 
eraan dat er wel degelijk een pauzeknop is. Het begint 
met een simpele ademhaling.

Voor jezelf zorgen is niet egoïstisch, het is noodzake-
lijk. Zet je eigen zuurstofmasker eerst op, voordat je 
anderen helpt, leer je als je in het vliegtuig stapt. 

Onze relaties met anderen beginnen bij de relatie met 
jezelf. Hoe beter je jezelf kent en waardeert, hoe meer 
jij er kan zijn voor anderen.

Elke dag is een nieuwe kans om te kiezen voor jezelf. 
Niet omdat het moet, maar omdat je het verdient.

Herinner jezelf eraan dat je krachtig bent, zelfs op de 
dagen dat je je niet zo voelt.

Stilte brengt antwoorden. In die stilte vinden we ons-
zelf terug. Juist tijdens de menstruatie.

Kijk naar buiten, naar de natuur, en 
zie hoe alles met elkaar verbonden 
is. Zo zijn ook wij verbonden, met el-
kaar en met onszelf.

Je staat niet alleen in je reis. Samen, 
Kempische vrouwen, zijn we sterk en 
krachtig.

Van sterk naar krachtig, met iets meer 
liefde en compassie voor onszelf.

En in het kader van eigenliefde is het 
ook oké om hulp te vragen van een 
specialist. Want soms lukt het niet 
om zelf in balans te komen. Weet dan 
dat er mensen zijn die je een extra 
zetje kunnen geven in de juiste rich-
ting.

Laten we elkaar herinneren aan onze 
kracht en de rust vinden in de mo-
menten voor onszelf. 

In mijn praktijk zie ik veel Kempische vrouwen die klachten ervaren. Klachten die uiteen-
lopen van humeurschommelingen tot opvliegers, van migraine tot (over)vermoeidheids-
klachten en van opgeblazen gevoel tot ongewenst gewichtstoename.

Hormonen...

Door Anke Verhagen
Hormooncentrum

Twee kempische vrouwen die genieten van de 
lentezon met asperges uit de kempen
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Van wie had je vroeger 
posters boven je bed hangen? 
“Ik ben een groot muziekliefhebber, maar niet fan van 
één bepaalde artiest. Jeff Porcaro, de drummer van Toto, 
is wel een groot voorbeeld van mij want ik drum zelf ook. 
Ik speel bij een slagwerkgroep en sinds augustus in een 
nieuwe band Bright Minds, waarmee ik een Mentos Wil-
card heb gewonnen voor de Grote Prijs van Nederland.”

Wat is de leukste manier 
waarop je ooit bent verrast? 
“Anderhalve maand geleden toen ze ons kwamen vertel-
len dat we met de band door waren naar de studioron-
des. Toen stonden ze ineens met vijftien man in het re-
petitiehok.”

Met welk idee moet je 
nog steeds iets doen? 
“In de band schrijven we onze liedjes met z’n drieën en 
elke song heeft een andere sfeer en stijl. Ik voel de be-
hoefte om eens een eigen tekst te schrijven, maar ben 
daar door tijdgebrek nog niet aan toegekomen.”

Welke acteur of actrice zou jou 
mogen spelen in een film of serie? 
“Mark Wahlberg, die vind ik wel grappig en hij komt ook 
uit de muziek.”

Niels Hendriks
Door Nancy van der StapHysterische fans, knuffelberen op het podium, groupies bij de kleedkamer. Niels 

Hendriks (26) uit Luyksgestel kan zich er nog geen voorstelling van maken, maar 
misschien moet hij daar toch eens mee beginnen.
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Wat was het eerste dat je 
kocht van je eigen geld? 
“Een trom en een hihat-bekken. Of de mountainbike die ik 
kocht van mijn communiegeld. Ik weet niet meer welke eer-
der was.”

Welke smurf past het beste bij jou? 
“Muzieksmurf.”

Wat is het allerbeste advies 
dat je ooit hebt gekregen? 
“De tegeltjeswijsheden van ons pap. We doen er wel eens 
lacherig over, maar ze snijden wel hout.”

Bij welk gebouw zou je wel 
eens binnen willen kijken? 
“De Sagrada Família in Barcelona.”

Wat is je favoriete familietraditie? 
“Op zaterdag om half vijf met z’n allen thuiskomen en dan 
twee flesjes bier pakken voor het eten.”

Dunne of dikke frietjes? “Dunne frietjes.”

Welke hobby van vroeger 
zou je weer willen oppakken? 
“Ik zou graag weer gaan sporten, want daar ben ik de laatste 
tijd niet aan toegekomen. Weer wat zwemmen, mountainbi-
ken en hardlopen.”

Waar krijg je kippenvel van? 
“Als ik het koud heb, of bij heel mooie muziek wanneer ik 
in de auto zit en echt luister. Bijvoorbeeld Billy Joel of Paul 
Simon. Ik ben echt veertig jaar te laat geboren.”

Welk land staat er bovenaan 
je vakantielijstje? 
“Schotland. Daar ben ik vorige zomer geweest en dat is goed 
bevallen. Een fijne sfeer, gezellige pubs en mysterieuze natuur.”

Wat moet blijven zoals het nu is? 
“De band met familie en vrienden. Dat is het enige wat echt 
vast ligt. De rest mag gerust veranderen.”

Welk figuurtje heb je gekozen 
voor aan de stok en waarom? 
“De gele smiley-figuur. Die ziet eruit als een grappenmaker.”

Aan wie geef je het stokje door? “Ilse Theuws.”
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Ingezonden
RKSV De Weebosch 100 jaar
Voetbalclub RKSV De Weebosch bestaat dit jaar 100 jaar en dat is reden voor een groot feest! Het hele weekend 
is er van alles te doen, maar met name op zaterdagavond gaan alle remmen los! Met optredens van John de Bever,  
Funky D, Buren van de Brandweer en DJ Bergenstyn! Het feest begint om 20.00 uur en is op Sportpark ‘t Voortje, 
op de Weebosch. Dit mag je natuurlijk niet missen!! Bestel je tickets snel op onze website: www.rksvdeweebosch.nl

Op zoek naar oud klasgenoten
Wij, Ellie Mariën, Jet en Josefien Wijnen en Carla Blankers, zijn op zoek naar oud- klasgenoten van de 6e klas  van de 
meisjesschool in Bladel.

Het gaat over het schooljaar 1968/1969. Wij hebben 17 jaar geleden een reünie gehad omdat we toen 50 jaar werden. 
Nu is het jaar dat we allemaal met pensioen gaan en dat is weer een goede reden om elkaar nog eens te zien.

Op donderdag 10 oktober willen wij daarom 
een reünie organiseren en hopen van harte 
dat het ons gaat lukken om iedereen te vinden, 
maar daar hebben we wel hulp bij nodig.

Daarom een dringend verzoek: ben of ken jij een 
van onze klasgenoten dan horen wij graag van je. 
Stuur een mail naar het volgende adres met ver-
melding van je meisjesnaam, dan kunnen wij je een 
uitnodiging sturen: carlavgompel@gmail.com. 

Heel graag tot ziens in oktober.
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Een aankoopmakelaar inschakelen 
of zelf aankopen?

Door Stef Vennix 
Revast Makelaardij

Aankoopmakelaar
In de tijd van het overbieden had de aankoopmakelaar voor-
namelijk een functie van expertise en procesbegeleider. Nu de 
markt langzaam verandert en een kandidaat-koper meer tijd 
kan nemen om een woningaankoop goed aan te pakken, kan de 
aankoopmakelaar veel verschil maken. Een goede aankoopma-
kelaar bereidt zich goed voor op de klant en de aan te kopen 
woning. Indien je als kandidaat extra wensen bij aankoopbege-
leiding hebt dan is het slim die vooraf goed duidelijk te maken. 
Naast dat de aankoopmakelaar goed luistert naar de wensen 
van de kandidaat, ontzorging, dient hij kennis te hebben van de 
lokale woningmarkt, bouwkunde en duurzaamheid en de finan-
ciële aspecten bij het aankoopproces. De aankoopmakelaar is 
dus niet alleen goed in onderhandelen, maar laat ook tijdens 
bezichtiging zijn expertise blijken over andere zaken. De aan-
koopmakelaar geeft objectief advies en handelt enkel in jouw 
belang als koper. In veel gevallen heeft een aankoopmakelaar 
ervaring opgedaan als verkoopmakelaar. De expertise van de 
aankoopmakelaar wordt dus steeds belangrijker.

Tarieven
De aankoopmakelaar biedt zijn dienst natuurlijk niet gra-
tis aan. Hier verlangt hij een vergoeding voor. De ver-
goedingen kunnen variabel of vast zijn, dat verschilt per 
kantoor en per werkwijze. Vaak is de vergoeding ook af-
hankelijk van de behoeften van de kandidaat-koper. Om-
dat de kans groot is dat je de droomwoning niet bij de 
eerste bezichtiging tegenkomt, zal de aankoopmakelaar 
meerdere huizen mee bezoeken. Stel wel vooraf duide-
lijke afspraken op, wat in de dienst zit inbegrepen en wat 
niet. Dit om discussie achteraf te voorkomen.

Voordelen
• Aankoopmakelaars zijn vaak als eerste op de hoogte 
van huizen die op de markt komen. Zo weet jij als eerste 
wanneer een geschikte woning te koop staat.

• Je hebt een expert aan je zijde. Je profiteert van de ken-
nis en ervaring van een aankoopmakelaar. Wat jij één keer 
doet, doet een makelaar dagelijks.
• Je krijgt een objectieve mening over een woning. Je aan-
koopmakelaar is niet emotioneel betrokken bij het koop-
proces.
• Onderhoudskosten en duurzaamheid worden steeds 
belangrijker, een aankoopmakelaar kan meer inzicht ge-
ven.
• Er wordt veel werk voor je uit handen genomen. Een 
aankoopmakelaar bespaart je enorm veel tijd, energie en 

regelwerk.
• Een goede aankoopmakelaar verdient zichzelf terug 
doordat huizen (gemiddeld) voor lagere koopsommen 
worden gekocht, maar ook door te voorkomen dat je 
een miskoop doet.

Nadelen
• Een nadeel van een aankoopmakelaar is natuurlijk de 
kosten voor de dienstverlening. Als je zelf de aankoop 
doet dan voorkom je kosten van de aankoopmakelaar. 
De kosten van een aankoopmakelaar zijn daarnaast niet 
fiscaal aftrekbaar, dit in tegenstelling tot de hypotheek-
kosten.
• Daarnaast heb je als koper zelf geen direct contact met 
de verkopende partij, je zult er op moeten vertrouwen 
dat het onderste uit de kan wordt gehaald.

Aan de slag
Heb je een woning op het oog en heb jij behoefte aan 
een adviseur die bij aankoop volledig kan begeleiden, of 
heb je gewoon heel veel vragen rondom het aankooppro-
ces. Vraag bij bekenden die een aankoopmakelaar hebben 
ingeschakeld wat de ervaringen zijn. Ook is het slim om 
een lokale (verkoop)makelaar te vragen naar de mogelijk-
heden voor aankoop.

In de zoektocht naar een woning ben je jouw droomwoning op Funda tegengekomen. Na de 
eerste bezichtiging wil je de volgende stap gaan zetten. Heel goed nieuws, maar wat doe je nu? 
Indien je in het recente verleden vaker zelf een huis hebt aangekocht (of verkocht) dan weet je 
waar je mee te maken krijgt. Dat is nogal wat. Bij bezichtiging moeten je namelijk al een boel 
zaken opvallen/duidelijk worden. Denk aan een analyse van de bouwkundige staat, of de wo-
ning geschikt is om gasloos te worden en wat de mogelijkheden voor verbouwing zijn. Indien je 
verder wilt gaan met onderhandelen komen weer andere vragen die beantwoord moeten wor-
den; wat is de woning waard, wat is een logisch eerste bod en welke onderhandelingsmethoden 
kan ik gebruiken. Hierbij kan een aankoopmakelaar uitstekend helpen. Hoogste tijd om daar 
eens dieper in te duiken.

Makelaardij
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Advertorial
Door Jan Stoel

Glazenwasserij Van Berkel
Meer dan een glazenwasserij
Is het u ook al opgevallen? De werkbus van Glazenwasserij Van Berkel duikt overal op. Is het niet om 
glazen te wassen, dan wel om boeiboorden of dakkapellen te reinigen. Een specialiteit van het bedrijf is 
het schoonmaken van daken. In oktober 2021 begon Dylan van Berkel uit Hulsel met zijn bedrijf. Anno 
2024 is de tweede werkbus besteld en zijn er drie medewerkers in dienst. “Het gaat enorm goed en we 
zijn dringend op zoek naar extra personeel. Dus mocht je iemand zijn of kennen die een (bij)baan zoekt, 
neem contact met ons op!”, zegt de 25-jarige Dylan.

Wanneer Dylan terugkijkt op de voorbije jaren dan is hij terecht 
trots op wat hij al heeft bereikt. “Het is hard werken, maar daar 
geniet ik van. Het is afwisselend, je komt overal en het geeft een 
kick als de klanten tevreden zijn. Op Google review staan ruim 
zestig reacties met een gemiddelde van vijf sterren. Daar ben ik 
enorm trots op. Het is gewoon heel mooi dat mijn bedrijf zo 
gewaardeerd wordt.”

Professionele materialen
“Kwaliteit, service en klantvriendelijkheid, daar draait het bij ons 
om. Als een klant ons benadert gaan we in gesprek over de wen-
sen en mogelijkheden. Vervolgens stel ik een offerte op. Is die ak-
koord, dan plan ik de werkzaamheden in. Ik stuur een berichtje 
op welke dag we langskomen en een tijdsindicatie. Dan gaan we aan het werk. We gebruiken alleen professionele materialen. 
Ramen maken we streeploos schoon, vaak gewoon ouderwets met de hand. Kunnen we er niet bij, dan gebruiken we een 
telescopische steel en osmose. Dat is gefilterd water zonder kalk, waardoor de ramen vlekvrij opdrogen.”

Niet alleen glazen wassen
Kijk je op de website, dan zie je dat Dylans bedrijf veel meer te bieden heeft. “Je kunt bij ons terecht voor alles wat met de 
buitenkant van je woning of bedrijf te maken heeft. Het maakt niet uit hoe vies het is, wij doen ons uiterste best om het weer 
schoon te krijgen. Je kent dat wel, trespa dat grijs en verweerd is. Wij heb daar een speciaal middel voor. Hierdoor verdwijnt 
zelfs verwering en zien bijvoorbeeld boeiboorden van trespa er weer als nieuw uit. Heb je er wel eens aan gedacht om je zon-
nepanelen te reinigen? Vuile panelen hebben een negatieve invloed op de maximale opbrengst. Een reiniging met osmose doet 
wonderen. Ook moeilijke plekken als dakkapellen, overstekken, de onderzijde van een carport, het dak van de serre en goten 
krijgen we schoon. En wil je de gevel, het dak of de bestrating reinigen? Bel me dan”, knipoogt Dylan.

Daken reinigen
“Waar we steeds meer voor gevraagd worden is het reinigen van daken. Korstmossen 
hechten zich aan de dakpannen en kunnen ze poreus maken, met lekkages tot gevolg. 
Softwash verwijdert vuil, insectennesten, algen en mos. Eigenlijk alles wat zich aan het 
dak hecht. Wij spuiten de softwash met lage druk op het dak. Daarna wordt het vuil 
afgebroken. Na een week of vier komen we terug om te kijken of het dak een eventu-
ele tweede behandeling nodig heeft. Eigenlijk heb je maar één bedrijf nodig voor al je 
schoonmaakwerkzaamheden aan je huis: Glazenwasserij van Berkel. Neem contact met 
ons op en we staan zo snel mogelijk voor de deur”, lacht Dylan.

06-58951456 | info@glazenwasserijvanberkel.nl | www.glazenwasserijvanberkel.nl

Focus op
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Bergeijk in beeld
Door Esther Tromp

Het kriebelt in mijn buik
Vlinders fladderen rond

Beestjes kruipen over de grond
Met mijn neus in de lucht en ruik

Het vroege voorjaar
Pas gemaaid gras

Hier en daar nog een flinke plas
De winter is klaar

Het voorjaar maakt zijn aantocht
De wereld ontwaakt
Dit is wat mij raakt

Waar ik lange tijd naar zocht

De zomertijd is ingegaan
Iedereen komt uit zijn winterslaap
Ik onderdruk niet langer een gaap
Ik heb zin om vroeg op te staan

Om te genieten van de eerste zonnestralen
Komt iedereen naar buiten

Luisterend naar de vogels die fluiten
Laat ik mijn gedachten dwalen

Lentekriebels
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Oplossing puzzel

Oplossing: Duikboot



Ongewenste gasten

Door Nicolle van Gisbergen 
BAM Wonen & Lifestyle

Gelukkig biedt een grote variëteit aan horren en vliegengordijnen een effectieve stijlvolle oplossing voor deze gasten. Horren 
vervaardigd uit fijn gaas, zijn ontworpen om perfect in of op het kozijn van ramen en deuren te passen. Ze bieden een bijna 
onzichtbare barrière tegen insecten terwijl frisse lucht en daglicht gewoon kunnen binnenkomen. Horren zijn beschikbaar in 
verschillende uitvoeringen, zoals vaste horren, rolhorren en plissé hordeuren, elk met hun eigen voordelen en installatieme-
thoden. Ook is er een grote diversiteit aan gaasdichtheid, denk hierbij bijvoorbeeld aan pollengaas voor de hooikoortspati-
ent. Maar ook de kleur van het gaas en het hor-systeem is perfect aan te passen aan je eigen kozijnkleur of aan je interieur. 

Vaste horren worden hoofdzakelijk gebruikt bij ramen waar je niet doorheen loopt, zoals de slaapkamerramen, deze zet je 
voor de ventilatie op kiepstand. De vaste hor kan dan blijvend in dat kozijn geklemd zitten. 

Rolhorren en plissé hordeuren zijn in die zin veel flexibeler. De rol hor wordt tegenwoordig ook veel gebruikt voor ramen 
die naar buiten opendraaien, daarbij wordt deze horizontaal gemonteerd, vergelijkbaar met een rolgordijn met frame zijge-
leiding. Maar ook voor doorgang en deuren, verticaal gemonteerd weliswaar, is dit een mogelijkheid. 

De plissé hordeur is mijn persoonlijke favoriet voor deuren en schuifpui of iets dergelijks, deze wordt met een cassette, 
passend bij de kleur van je kozijn, verticaal geplaatst. Deze werkt niet met een veer, wat wil zeggen dat je bij een schuifpui 
zelf kan kiezen hoever je deze open zet en de hor daarop kan aanpassen. Omdat het systeem zo makkelijk is in gebruik, is 
dit handig in een doorgang. 

Verder is er natuurlijk  nog een mogelijkheid om te kiezen voor vliegengordijnen. Deze tak bied meestal een kleurrijke en 
speelse aanpak om insecten buiten te houden. Ze bestaan uit strengen van kunststof, kralen of zelfs van natuurlijke materialen 
zoals bamboe. Deze hangen losjes aan een metalen strip in de deuropening. Bij het passeren bewegen deze strengen lichtjes, 
waardoor insecten worden afgeschrikt. Deze oplossing wordt veelal gekozen door mensen met huisdieren die in- en uitlopen.

Afhankelijk van je voorkeur en woonsituatie kun je de ideale keuze maken om je voorjaar en zomer comfortabel en insec-
tenvrij door te brengen.

Met de lente in beeld en de zomerse temperaturen in aantocht, gaan we massaal naar buiten.  
En nog belangrijker: de frisse lucht ook weer binnenhalen, dus alle ramen en deuren open.  
Daarmee krijgen de ongewenste gasten zoals vliegen, muggen en andere insecten vrij spel in huis.

Wonen & Lifestyle




